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Referat Generalforsamling i RF1883 den 26. april 2023

Pkt, 1

Pkt. 2

Pkt. 3

Pkt. 4

Pkt. 5

Valg af dirigent
Partner i IDEAL Advokatfirma, advokat Martin Holm Land, modtog valget som dirigent.
Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet, jfr. foreningens Love.

Valg af stemmetæller
Morten Hald Madsen modtog valg som stemmetæller.

Formandens beretning
Medlemstalsmæssigt har foreningen stået i stampe det sidste år. l dag 44 medlemmer. Flere
medlemmer betyder st@rre gennemslagskraft politisk.

Bestyrelsen er ulØnnet, men arbejder for branchens interesseri en række fora. Foreningen
har plads i bevillingsnævnet, som m@des 10-12 gange om året. Arbejder for at få lov at drive
restaurationer på konkurrencemæssige vilkår.

Dialogm(2)de med Odense Kommune omkring justeringer i den kommende restaurationsplan.
Alle restauratlrer er inviteret til at deltage, men restauratørforeningen vil deltage og påvirke
planen, så den er til gavn for branchen. Næste mØde den 22.maj.

Myndighedernes Advisory Board i Odense Kommune - RF11883 er tildelt fast plads her.

Samarbejde med Team Udeservering er kommet op at kØre.

Dialog om Ramstein-koncerter i juni. Der arbejdes på lempede regler omkring udeservering,
da der forventes rigtig mange Bæster i byen.

Sidste år blev der på generalforsamlingen fremsat ginske om at lave noget socialt sammen og
at hverve flere medlemmer. Det har den nuværende bestyrelse ikke haft kræfter til. Målet
er at nå de 100 medlemmer på et tidspunl«t.

Formandens beretning blev taget til efterretning med akklamation.

Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022

Audit Assistent Manager Lars Beck-Hald fra Baker Tilly fremlagde revideret regnskab for
2022.

Formanden knyttede kommentar til den stlrste udgiftspost 'administration'. Han anbefalede
klart at den kommende bestyrelse gglr en st@rre indsats for at t'iverve flere medlemmer og
sponsorater i stedet for at opsige samarbejdet omkring sekretariatsbetjening af Fynsk
Erhverv.

Ingen spgirgsmål fra de fremmgidte.

Regnskabet blev godkendt.

Forslag

Advokat Martin Holm Land fremlagde forslag til nye vedtægter med det formål at opdatere
lovene til en mere nutidig vedtægt i kraft af en række spro@lig,e opdateringer.
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Martin Holm Land gav i den forbindelse straks tilsagn om at ville tegne medlemskab i

foreningen som passivt medlem.

Forslag til opdaterede vedtægter blev godkendt.
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Pkt, 6 Valg til bestyrelsen

Nuværende bestyrelsen består af: Bjgirn Hentze, Jonas Båckstr5m, Morten Hald Madsen,

Asger Stuhr Nielsen, Nikolaj Elbrlnd. Derudover har Marianne Them deltaget i bestyrelsens

mgider.

Bjg)rn Hentze oplyste, at han gerne vil fortsætte i bestyrelsen, med at han ikke genopstiller til

formandsposten. Jonas B5ckstr5m og Morten Hald Madsen oplyste, at de ikke modtager

genvalg.

Til ny bestyrelse modtog Jonas Båckstr6m og Asger Stuhr Nielsen genvalg. Derudover

modtog Jesper Serup, Rasmus Ullehus og Marianne Them valg til bestyrelsen. Bjørn Hentze

modtog valg som suppleant til bestyrelsen.

Foreningen takkede formanden Bjg)rn Hentze, næstformanden Morten Hald Madsen og
Tobias Båckstr5m for indsatsen i det forgangne år.

Pkt. 7 Valg af revisor

Baker Tilly blev genvalgt med akklamation

Pkt, 8 Kontingent

Bestyrelsens forslag: Kontingent for 2023 kr. 1.000. Ved indmeldelse iIBbet af året, betales
x/12 af kontingentet for resten af året.
Bestyrelsens forslag blev godkendt.

Pkt. 9 Evt.

Morten opfordrede alle til at bidrage til at hverve medlemmer til foreningen.

Martin Land tilbld i efteråret 2023 at afholde et arrangement sammen med et
revisionsselskab for nuværende og kommende medlemmer.
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